
Resumé	
	
Perceeleigenaren	en	bewoners	in	Gouderak	oost	zijn	in	de	bezwaarprocedure	tegen	de	
aanwijzing	Wet	voorkeursrecht	gemeente	geschaad	in	hun	belang	door	structureel	
gebrekkige	en	niet	tijdige	communicatie	van	de	zijde	van	de	gemeente.		
	
Volledige	tekst	
	
Geachte	leden	van	het	college	en	de	gemeenteraad,	
	
Op	25	juni	2019,	heeft	het	college	van	burgemeesters	en	wethouders	besloten	om	een	16-
tal	percelen	ter	grootte	van	15	hectaren	aan	de	oostzijde	van	Gouderak	aan	te	wijzen	als	
grond	waarop	de	Wet	voorkeursrecht	gemeenten	van	toepassing	is.	Voor	de	duidelijkheid:	
op	de	percelen	en	de	bijbehorende	woningen.	Wij	hebben	bezwaar	gemaakt	tegen	dit	
besluit	en	in	dit	kader	tevens	een	WOB-verzoek	ingediend.	
	
Wij	zijn	van	mening	in	ons	belang	te	zijn	geschaad	als	gevolg	van	een	gebrekkige	en	niet	
tijdige	communicatie	van	de	zijde	van	de	gemeente	Krimpenerwaard	in	de	
bezwaarprocedure	WVG.	Hieronder	volgt	een	aantal	punten	ter	onderbouwing:		
	
-	Ons	bezwaar	dateert	van	1	november	2019.	Op	9	januari	2020	was	er	een	hoorzitting	van	
de	bezwarencommissie.	Op	27	januari	2020	meldde	de	gemeente	schriftelijk	dat	zij	niet	
kon	beslissen	op	het	bezwaar	binnen	de	gestelde	termijn	van	12	weken,	de	termijn	werd	
met	6	weken	verlengd	tot	11	maart	2020.	Daarna	hebben	wij	niets	meer	van	de	gemeente	
vernomen.	
	
-	Uit	de	recente	gemeentelijke	commissievergadering	d.d.	19	mei	2020	Oordeelsvorming	
RF	hebben	wij	opgemaakt	dat	de	bezwarencommissie	op	14	april	2020	geadviseerd	heeft	
de	bezwaren	ongegrond	te	verklaren.	De	bezwarencommissie	blijkt	ernstige	
kanttekeningen	gemaakt	te	hebben	bij	de	wijze	van	communiceren	van	de	gemeente	naar	
de	bezwaarmakenden.	Wij	onderschrijven	deze	kritiek	op	basis	van	eigen	ervaringen.		
	
-	Op	8	december	2019	hebben	wij	de	gemeente	als	gezegd	een	WOB-verzoek	gestuurd	
inzake	relevante	documenten	en	informatie	met	betrekking	tot	de	vestiging	gemeentelijk	
voorkeursrecht.	Meer	dan	7	weken	later,	zijn	wij	verzocht	om	een	precisering	van	dit	
verzoek.	Op	4	maart	heeft	de	gemeente	deze	precisering	digitaal	ontvangen.	Wederom	
weken	later,	op	31	maart,	bericht	de	gemeente	ons	dat	zij	het	verzoek	niet	in	behandeling	
kan	nemen	ten	gevolge	van	het	corona-virus.	Tot	op	heden	hebben	we	de	door	ons	
gevraagde	relevante	stukken	inzake	de	vestiging	gemeentelijk	voorkeursrecht	niet	in	
kunnen	zien.			

	
-	Op	9	januari	2020	biedt	een	medewerker	van	de	gemeente	ten	tijde	van	de	hoorzitting	
van	de	bezwarencommissie	publiekelijk	zijn	excuses	aan	voor	de	gebrekkige	communicatie	
van	de	zijde	van	de	gemeente,	dit	na	meerdere	klachten	van	meerdere	bezwaarmakenden	
in	de	voorliggende	maanden.	Tevens	wordt	beterschap	beloofd.	

	



-	Op	19	mei	2020	meldt	de	wethouder	ruimtelijke	ordening	dat	12	hectaren	inderdaad	veel	
is	voor	50-60	woningen	maar	dat	er	mogelijk	meer	woningen	gebouwd	zullen	worden,	
mede	gegeven	de	‘economische	moeilijke	grond’	en	de	financiële	haalbaarheid	van	de	
bouwplannen.	(Indien	men	50-60	woningen	wenst,	kan	ons	inziens	het	aantal	hectaren	
naar	beneden	worden	bijgesteld.)	

	
De	heer	W.	Pannekoek	van	de	partij	Waard18	geeft	eveneens	op	19	mei	2020	aan	dat	hij	
in	gemeentelijke	stukken	leest	dat	er	veel	suggesties	worden	gewekt	inzake	vergaande	
(bouw)	mogelijkheden	in	Gouderak	oost.	Hij	stelt	dat	‘het	andersom	beter’	was	geweest:	
zo	dient	de	raad	(‘en	het	college’)	naar	zijn	mening	eerst	deze	stukken	te	lezen	waarna	het	
aan	de	raad	is	te	bepalen	wat	men	nu	eigenlijk	precies	in	Gouderak	oost	wil.	Pas	dan,	zo	
zegt	hij,	kan	men	een	besluit	vormen	inzake	de	noodzaak	tot	het	vestigen	van	een	
eventueel	gemeentelijk	voorkeursrecht	(en	dus	niet	andersom).		
	
Wij	delen	de	mening	van	de	heer	Pannekoek.	Noch	de	gemeenteraad	noch	de	eigenaren	
van	de	percelen	lijken	goed	en	volledig	geïnformeerd	te	zijn	geweest	en	hebben	dus	geen	
zorgvuldige	afweging	kunnen	maken	over	de	noodzaak	tot	een	aanwijzing	WVG	en	de	
doelmatigheid	en	proportionaliteit	ervan.	Indien	de	betrokkenen	hadden	geweten	dat	er	
mogelijk	500	woningen	gebouwd	zouden	worden	(Gouderak	telt	momenteel	ongeveer	
1070	woningen)	was	de	situatie	wezenlijk	anders	geweest.	
	
Het	is	des	te	opmerkelijker	dat	de	gemeente	naar	verluidt	tot	op	heden	nog	altijd	geen	
plan	heeft:	noch	qua	aantal	woningen	noch	qua	maatschappelijke	voorzieningen.	Het	
belang	van	de	perceeleigenaren	en	de	onzorgvuldigheid	ten	tijde	van	de	besluitvorming	
WVG	lijken	te	conflicteren.		

	
Communicatie	is	volgens	ons	geen	bijzaak	maar	een	noodzakelijk	middel	tot	een	
weloverwogen	besluitvorming.	Het	gaat	om	de	bewoners	van	Gouderak	die	zonder	enig	
persoonlijk	contact	met	de	gemeente	en	inzage	in	relevante	documenten,	al	meer	dan	een	
jaar	in	een	situatie	van	onwetendheid	en	onzekerheid	verkeren.	
	
Nu	de	gemeente	het	afgelopen	jaar	heeft	nagelaten	betrokkenen	goed	en	volledig	te	
informeren	zijn	wij,	bezwaarmakenden,	perceeleigenaren,	bewoners	en	verdere	
omwonenden	geschaad	in	ons	belang.		
	
Dank	voor	uw	aandacht.	
	
	


